



Mobile Phone Short Messages (SMS) Service

流動電話簡短訊息 (SMS) 服務

To: Celestial Securities Limited
致：時富證券有限公司

Please post your completed form to **Client Services Department, 9/F, Low Block, Grand Millennium Plaza, 181 Queen's Road Central, Hong Kong**, by fax to **(852) 2820 0900**, or by visiting the Wealth Management Centres of CASH Financial Services Group. Your request will be processed within 2 working days upon receipt of the duly completed form. For inquiries, please do not hesitate to contact us at **(852) 2663 8888**. 請將已填妥的表格郵寄至**香港中環皇后大道中 181 號新紀元廣場低座九樓客戶服務部**、傳真至**(852) 2820 0900** 或交回時富金融服務集團各投資理財中心。本公司將在收到填妥的表格後兩個工作天內處理您的申請。如欲查詢，請致電**(852) 2663 8888** 與客戶服務部聯絡。

I/We consent to receive notices on IPO allotment, marketing promotions or customer services from Celestial Securities Limited by SMS.
本人/吾等同意接受以流動電話簡短訊息形式收取由時富證券有限公司發出有關新股配售事宜、市場推廣或客戶服務訊息。

| | | | |
|---------------------------------|--|--|--|
| Mobile No. 流動電話號碼 | | Email address 電郵地址 | |
| ID / Passport* No. 身份證/護照*號碼 | | Services provider (for reference only) 電訊網絡供應商 (作參考之用) | |

*Please delete if inappropriate 請刪除不適用者

Remarks:

- This service is applicable to clients with a mobile phone number which begins with "6" or "9".
此服務只適用於以 "6" 或 "9" 開首之流動電話之客戶。
- Every mobile number is only applicable to ONE account. If registered mobile number appears in more than one account, it will not be applicable to the service.
每個流動電話號碼只適用於一個賬戶。若登記之流動電話號碼於兩個或以上之賬戶出現，則不能使用此服務。
- New registered mobile number will replace the previous one once the client registers to use the service.
客戶登記使用此項服務後，新的流動電話號碼將會取替之前在該賬戶登記之流動電話號碼。
- IPO subscriptions allotment notice will be delivered by mobile phone short messages (SMS) to clients who subscribe IPO with yellow form or internal form via our company.
凡客戶以黃表或內部表格經由本公司申請新股，本公司將以流動電話簡短訊息 (SMS) 「短訊」形式發放有關客戶新股認購之獲配股數通知。
- Should there be any change of the information filled in the Consent Letter, please inform us within 24 hours.
倘載於表格內的資料有任何變更，客戶須於 24 小時內通知本公司。
- If clients apply the service, please enquire your service providers for details of charges.
若客戶選用此項服務，請向閣下之電訊網絡供應商查詢有關收費詳情。
- SMS will be delivered in Chinese version.
流動電話簡短訊息 (SMS) 將以中文形式發出。
- Celestial Securities Limited shall not be liable for any cost, claim, expenses, damage or loss of whatsoever nature suffered, sustained or incurred by the clients or any person arising from or out of or relating to the provision of the service, including without limitation (i) any interruption or failure of the service, or (ii) any failure, delay or mistake in establishing communication between the client and any other person, or (iii) any failure or delay while the client is communicating any message in the use of the service, or (iv) any failure or delay in activating or deactivating the service, or (v) any unauthorized use of the clients' communication equipment.
凡因 (I) 服務中斷或失效；或 (II) 客戶與其他人通訊時發生失效，阻延或誤差；或 (III) 客戶在傳送訊息時發生失效或延誤；或 (IV) 在提供，停止服務時發生失效延誤；或 (V) 客戶之通訊設備被盜用，令客戶或任何人士蒙受任何費用支出，索償，損毀或損失，本公司概不負責。
- With regard to the notification of IPO subscription, allotment, trading transaction or settlement, the information provided in daily / monthly statement shall be prevailed in the event of any inconsistencies.
如簡短訊息有關新股認購、申請結果、買賣交易及交收，一切將根據日/月結單為準。
- Should there be any dispute, the decision of CASH Financial Services Group shall be final.
如有任何爭議，本公司保留最終決定權。

| | | | |
|-----------------------------|---|---------------------|--------------------------|
| Client Signature(s) 客戶簽署 | ✗ Please use the signature(s) field with our company 請用留存本公司之印鑑式樣 | Account No. 戶口號碼 | |
| Client Name 客戶名稱 | | Date 日期 | day 日 / month 月 / year 年 |

For official use only 僅供職員填寫

| | | | | | |
|---------------------------------------|------------|-------------|-------------|----------|------------|
| <input type="checkbox"/> Original | Handled by | Verified by | Approved by | Input by | Checked by |
| <input type="checkbox"/> Face to face | | | | | |